



26th January 2026

Resolution of Board of Directors Meeting

After Compliments,

Subject: Audited results for the financial year ended 31 December 2025

Muscat Finance SAOG held their board meeting on 26th January 2026 and approved the audited financials for the year ended 31 December 2025, which were audited by BDO LLC ("the Statutory Auditors").

Key results are as under:

Amount in Rial Omani - RO' 000

Particulars	31 December 2025	31 December 2024	Change%
Total assets	112,748	106,807	6
Total equity	39,406	39,052	1
Net investment in finance debtors	102,446	100,781	2
Gross income	11,753	9,973	18
Total expenses	(7,696)	(7,172)	7
Operating profit before ECL	4,057	2,801	45
Allowance for impairment	(2,656)	(1,886)	41
Profit before tax	1,401	915	53
Income tax	(546)	(87)	528
Net profit after tax	855	828	3

The Board of Directors recommended a dividend of 5% of the paid-up share capital for the year 2025 comprising 5% cash (5 Baizas per share) of paid-up share capital. These cash dividends are payable from the Retained Earnings Account.

The Board has proposed RO 10K as director's remuneration for each Director.

The final proposal will be presented to the shareholders at the AGM for their approval.

These audited financial statements and above decisions are subject to the approval from the Central Bank of Oman ("CBO") and the Shareholders of the Company at the forthcoming Annual General Meeting.

Best Regards,

Rashad Al Shaikh
Chief Executive Officer





26 يناير 2026

الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة

الموضوع: البيانات المالية المدققة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025

تحية طيبة وبعد،

تم عقد اجتماع مجلس إدارة مسقط للتمويل الذي عقد بتاريخ 26 يناير 2026 وتم اتخاذ القرارات التالية:

تمت مراجعة البيانات المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 مدققة من قبل شركة بي دي أو ش. م. م. - المدقق القانوني للشركة وقد أقرها مجلس الإدارة.

وفيما يلي أبرز النتائج المالية:

المبالغ بالريال العُماني (بالآلاف)

البيان	31 ديسمبر 2025	31 ديسمبر 2024	نسبة التغير %
إجمالي الأصول	112,748	106,807	6%
إجمالي حقوق الملكية	39,406	39,052	1%
صافي الاستثمار في مديونيات التمويل	102,446	100,781	2%
إجمالي الدخل	11,753	9,973	18%
إجمالي المصروفات	(7,696)	(7,172)	7%
الربح التشغيلي قبل خسائر الائتمان المتوقعة	4,057	2,801	45%
مخصص انخفاض القيمة	(2,656)	(1,886)	41%
الربح قبل الضريبة	1,401	915	53%
ضريبة الدخل	(546)	(87)	528%
صافي الربح بعد الضريبة	855	828	3%

كما أوصى مجلس الإدارة بما يلي:

توزيع أرباح نقدية بنسبة 5% من رأس المال المدفوع عن السنة المالية 2025، بما يعادل 5 بيسة للسهم الواحد، على أن يتم الصرف من حساب الأرباح المحتجزة

اعتماد مكافأة لأعضاء مجلس الإدارة بمبلغ 10,000 ريال عُُماني لكل عضو.

وسيتم عرض هذه المقترحات على مساهمي الشركة لاعتمادها في اجتماع الجمعية العامة السنوية القادم. كما تخضع القوائم المالية المدققة والقرارات المشار إليها أعلاه لموافقة البنك المركزي العُماني، وكذلك لموافقة مساهمي الشركة في اجتماع الجمعية العامة السنوية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير
ر.ب: ٨٨٨ روي
الرمز البريدي: ١١٢
P.O. Box: 888 Ruwi
Postal Code: 112
Sultanate of Oman
رشد الشيوخ
الرئيس التنفيذي

